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AANHANGSEL TOT DE HANDELINGEN VAN DE GEMEENTERAAD 
 

(Vragen van de fractie vragen GroenLinks) 
 
No. VR 24 018  Rijswijk,       

 
Corsa nummer: 24.067521 
 
Geacht college, 
Op basis van de regelgeving die sinds 1 januari 2024 van kracht is en die voorschrijft dat 
wegwerpbekers die plastic bevatten niet meer mogen worden gebruikt in kantoren, bedrijven en 
instellingen waar consumptie op locatie plaatsvindt (1), stellen wij de volgende vragen: 
 
1. Is de gemeente op de hoogte van de recent ingevoerde wetgeving met betrekking tot het 
gebruik van wegwerpbekers? 
 
2. Klopt het dat er in het Huis van de Stad nog gebruik wordt gemaakt van wegwerpbekers 
met plastic? Zo ja, wat is de reden hiervoor? 
 
3. Welke alternatieve oplossingen voor wegwerpbekers overweegt de gemeente, en 
wanneer worden deze alternatieven geïmplementeerd? 
 
Wij danken u bij voorbaat voor de beantwoording van deze vragen en hopen op een snelle 
reactie. 
 
Namens de fractie van GroenLinks 
 
 
L. De Bruijn 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1. https://minderwegwerpplastic.nl/branche/kantoren-bedrijven-en-instellingen#:~:text=Voor%20k 
antoren%2C%20bedrijven%20en%20instellingen,locaties%20niet%20meer%20worden%20aange 
boden 
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Het college beantwoordt de vragen als volgt: 
 
1) Is de gemeente op de hoogte van de recent ingevoerde wetgeving met betrekking tot het gebruik 

van wegwerkbekers? 
 
Ja, de gemeente is hiervan op de hoogte. 
 
2) Klopt het dat er in het Huis van de Stad nog gebruik wordt gemaakt van wegwerpbekers met 

plastic? Zo ja, wat is de reden hiervoor? 
 
Ja, omdat de realisatie van de keuken en spoelkeuken vertraging heeft opgelopen. Aan het begin van 
dit jaar is overwogen om te wachten op de realisatie van de spoelkeuken in plaats van een externe 
dienst in te schakelen voor het schoonmaken van de bekers.  
 
Wegwerpbekers met maximaal 5% PE mogen voorlopig blijven worden gebruikt, op voorwaarde dat 
ze worden ingezameld en gerecycled. Onze huidige leverancier voldoet hieraan door de bekers in te 
zamelen en te recyclen. Daarnaast moeten we ons registreren bij de Inspectie Leefomgeving & 
Transport (IL&T), wat inmiddels is gedaan. 
 
3) Welke alternatieve oplossingen voor wegwerpbekers overweegt de gemeente, en wanneer 

worden deze alternatieven geïmplementeerd? 
 
Overwogen wordt om recyclebare hardplastic bekers aan te schaffen voor bij de warme 
drankenvoorzieningen op de begane grond en in het souterrain (publiekstoegankelijke gedeelte) en 
voor medewerkers van de gemeente porseleinen bekers (niet-publiektoegankelijke gedeelte). Deze 
alternatieven worden geïmplementeerd als de spoelkeuken is gerealiseerd.  
 
 
 
Burgemeester en wethouders, 
de secretaris, 
 
 
 
P.M. Schuit 

de burgemeester, 
 
 
 
H. Sahin  

 


